

Information Security Policy

سياسة أمن المعلومات

Policy Statement

Ajman Transport Authority (TA) is committed to ensuring the confidentiality, integrity, and availability of all information assets. We adhere to ISO/IEC 27001:2022 standards to establish, implement and maintain a robust Information Security Management System (ISMS) to all organizational units.

Commitments

ISMS Implementation: TA will establish, implement, and maintain an ISMS to manage information security systematically and risk based.

Legal and Regulatory Compliance: We will comply with all information security laws, regulations, and contractual obligations.

Risk Assessment and Management: Regular risk assessments and mitigation measures will protect information assets.

Information Classification: Information assets will be classified and handled based on sensitivity, ensuring authorized access.

Access Control: Robust access control will grant access on a need-to-know basis, with monitoring and auditing.

Employee Awareness and Training: We will provide information security awareness and training programs.

Incident Response and Reporting: TA will have an incident response plan and report all security incidents.

Continuous Improvement: We commit to regularly update and improve our information security measures through annual reviews, audits, performance evaluation, management reviews and adopting the best practices.

Third-Party Management: Third-party vendors will meet our information security standards and maintain confidentiality agreements.

Monitoring and Audit: Mechanisms will assess the effectiveness of our controls and compliance.

Meeting these high standards is the responsibility of the entire TA employees.

We have a shared commitment to the effective operation of the information security management system, and to the achievement of this Policy and the objectives derived from it.

بيان السياسة

تلتزم هيئة النقل بعجمان بضمان سرية وسلامة وتوافر جميع أصول المعلومات. نحن نلتزم بمعايير ISO/IEC 27001:2022 لإنشاء وتنفيذ وصيانة نظام قوي لإدارة أمن المعلومات (ISMS) لجميع الوحدات التنظيمية.

الإلتزامات

تنفيذ نظام إدارة أمن المعلومات (ISMS): ستقوم الهيئة بإنشاء نظام إدارة أمن المعلومات (ISMS) وتنفيذه والحفاظ عليه لإدارة أمن المعلومات بشكل منهجي وعلى أساس تحديد وتقليل المخاطر.

الامتثال القانوني والتنظيمي: سوف نلتزم بجميع قوانين ولوائح أمن المعلومات والالتزامات التعاقدية.

تقييم المخاطر وإدارتها: ستؤدي تقييمات المخاطر المنتظمة وتدابير التخفيف إلى حماية أصول المعلومات.

تصنيف المعلومات: سيتم تصنيف أصول المعلومات والتعامل معها على أساس الحساسية، مما يضمن الوصول المصرح به.

التحكم في الوصول: سيتم منح التحكم القوي في الوصول على أساس الحاجة إلى المعرفة، مع المراقبة والتدقيق.

توعية وتدريب الموظفين: سنقدم برامج التوعية والتدريب في مجال أمن المعلومات.

الاستجابة للحوادث والإبلاغ عنها: سيكون لدى الهيئة خطة للاستجابة للحوادث والإبلاغ عن جميع الحوادث الأمنية.

التحسين المستمر: نلتزم بالتحديث المنتظم وتحسين إجراءات أمن المعلومات لدينا من خلال المراجعات السنوية والتدقيق وتقييم الأداء ومراجعات الإدارة واعتماد أفضل الممارسات.

إدارة الجهات الخارجية: التزام الجهات الخارجية بمعايير أمن المعلومات الخاصة بنا والحفاظ على الاتفاقات السرية.

المراقبة والتدقيق: ستقوم الآليات بتقييم فعالية الضوابط والامتثال لدينا.

إن تلبية هذه المعايير العالية هي مسؤولية جميع موظفي الهيئة.

لدينا التزام مشترك بالتشغيل الفعال لنظام إدارة أمن المعلومات، وتحقيق هذه السياسة والأهداف المستمدة منها.

سعادة المدير العام